
 

 

Skolebestyrelsesmøde – Sønderskov-Skolen 

 

Dato: 13-08-2024 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Christian Funder-Stokholm, Camilla Rudebeck Juhl, 

Christina Elkjær, Fikret Abadzija, Anne Kastrup Pind, Claus Bo Højgaard, Jane 

Dollerup Rasmussen, Susan Kamstrup, Morten Faarbæk, Ulla Lassen og Birgit 

Dyngby 

Fraværende: Fikret Abadzija og Jane Dollerup Rasmussen. Elevrådsrepræsentanterne er endnu 

ikke valgt. 

Sted: Lokale 21 kl. 17.00-19.00 

  

Referent: Ulla Lassen 

 

1) Velkommen til nye samt orientering fra formanden og ledelsen 

 

Velkommen i skolebestyrelsen til Christian og Morten.  

 

Jeppe deltog ikke i første møde i arbejdsgruppen vedr. fremtidens skole, men orienterede 

ud fra referatet. 

Der blev orienteret om bl.a. FRO møder til de nye medlemmer af skolebestyrelsen. 

 

Kort nyt: 

Ledelsen:  

Det har været en super god opstart. Der har været et program for lærerne onsdag, torsdag 

og fredag i sidste uge. Her har der bl.a. været drøftelse af brugen af to-lærertimer, fokus 

på skriftlighed, trivselsundersøgelsen, psykisk arbejdsmiljø samt oplæg med Rasmus 

Alenkær. 

Vi bød i går velkommen til de nye 0. klasser og i det hele taget alle vores elever. 

 

Skolen har ansat seks nye medarbejdere til dette skoleår. 

 

2) Form, indhold og rammer for de kommende forældremøder 

Referat: Skolebestyrelsens deltagelse i forældremøderne blev fordelt. Oversigten udsendes 

sammen med referatet. 

 

Følgende punkter orienterer skolebestyrelsen om på forældremøderne: 
- Skolens fællesskab 

- Trivsel 
- Evt. eksempler fra Principper og retningslinjer   

- Støtteforening 

- Forventninger til forældrene, herunder at de deltager på forældremøder, sammen med 
børnene deltager i arrangementer 

- Mobilregler  



 

 

Mvh. Jeppe og Birgit 

 

 

- Fællesmøde for alle forældre afholdes den 29. januar 2025 

 

Anne udarbejder et udkast til skolebestyrelsens oplæg på forældremøderne. 

 

3) K-forældre folderen 

Referat: Anne har udarbejdet et forslag til en K-forældrefolder, som blev gennemgået og tilrettet.  

 

4) Støtteforening 

Referat: Hvordan ser I som bestyrelse på en mulig støtteforening. 

 

Der vil blive orienteret om støtteforeningen på forældremøderne.  

Den 2. oktober afholdes orienteringsmøde om støtteforeningen på skolen.  

 

5) Eventuelt 

Referat: Orienteret om referat fra FRO-mødet. 

Vi har desværre fået afslag på ansøgning til Fabrikant Mads Clausens fond. Der er sendt 

fondsansøgning til Arbejdernes Landsbank. 

 

Oversigt over møderækken i skoleåret 2024-25 udsendes sammen med referatet. 


